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Protokół Nr XXIV/2008 z sesji Rady Miejskiej w Wołominie
 z dniach 13 i 20 listopada 2008 roku

Radnych ogółem – 21
Radnych obecnych na sesji – 20 ( nieobecny radny Krzysztof Gawkowski
 

Listy  obecności  radnych,  Przewodniczących  Rad  Osiedlowych  i  Sołtysów  stanowią 
załącznik Nr 1 do niniejszego protokołu.

Stwierdziwszy quorum (na sali obecnych 16 radnych) prowadzący obrady Przewodniczący 
Rady Miejskiej Andrzej  Żelezik otworzył XXIV sesję Rady Miejskiej w Wołominie w dniu 
13 listopada  2008 roku o godzinie 17.10.( Na sali obrad nieobecni byli radni: Krzysztof 
Gawkowski,  Krzysztof  Kozłowski,  Grzegorz  Wajs,  Marcin  Dutkiewicz,  Igor  Sulich  ) 
Przywitał przybyłych na sesję radnych i zaproszonych gości. 
    
Pkt 1

Wybór sekretarza obrad.
Do  pełnienia  obowiązków  sekretarza  obrad   wybrany  został  radny  Maciej  Łoś,  w 
głosowaniu jawnym za-15 głosów, przeciw-0, wstrz. -1 osoba

Pkt 2

Andrzej  Żelezik – Przewodniczący Rady Miejskiej
Odczytał  proponowany  porządek  obrad,  który  został  przesłany  radnym  wraz  z 
zawiadomieniem o terminie sesji. ( zał nr 2  do niniejszego protokołu ) Przewodniczący 
Rady wnioskował by w punkcie 4 porządku obrad po podjęciu uchwał w sprawie:

(1) zatwierdzenia do realizacji przez OPS w Wołominie projektu systemowego pt. „Wołomińskie szanse 
– powrót do aktywności”;

(2) zatwierdzenia zmian w Statucie MSP ZOZ Nr 2 w Wołominie;
(3) zatwierdzenia zmian w Statucie MSP ZOZ Nr 1 w Wołominie;
(4) aktualizacji Planu Gospodarki Odpadami dla Gminy Wołomin na lata 2008-2011 z uwzględnieniem 

lat 2012-2015 ( treść planu do wglądu w Biurze Rady )
przerwać obrady i kontynuować je, po przerwie, w dniu 20 listopada 2008 roku od godz. 
12.00.
Przewodniczący Rady odczytał również wniosek Burmistrza Wołomina ( załącznik Nr 3 do 
niniejszego protokołu ) o wprowadzenie do porządku obrad następujących uchwał:

1) nabycia nieruchomości  - 3 uchwały
2) projektu   R@CK   Rodziny Cyfrowych Kompetencji     
3)  pomocy powiatowi wołomińskiemu przy modernizacji drogi ze wsi Majdan do wsi Zabraniec

Dodatkowo  Burmistrz poprosił by uchwała w sprawie  pomocy powiatowi wołomińskiemu 
przy modernizacji drogi ze wsi Majdan do wsi Zabraniec została podjęta na posiedzeniu w 
dniu 13 listopada. Pilność podjęcia decyzji przez Radę Miejską w Wołominie w tej sprawie 
wynika  z  terminów w jakich  Starosta  Powiatu  wołomińskiego  zobowiązany jest  złożyć 
wnioski o dofinansowanie tego zadania z budżetu Województwa Mazowieckiego. Projekt 
uchwały został zaopiniowany przez Komisje Rady Miejskiej w dniu 12 listopada 2008 r. 

Zaproponowany porządek obrad wraz ze zmianami został zaakceptowany przez radnych 
w głosowaniu jawnym za - 16 głosów, przeciw-0, wstrz. -0
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Pkt 3

Protokół  z XXIII  sesji  Rady Miejskiej  odbytej  w dniu  2 października  2008 roku został 
przyjęty bez uwag w głosowaniu jawnym za – 20 głosów, przeciw-0, wstrz. - 1 osoba

Pkt 4
Podjecie uchwał. 

Uchwała Nr XXIV-118/2008 w sprawie zatwierdzenia do realizacji przez Ośrodek Pomocy 
Społecznej  w Wołominie projektu systemowego Nr KL/01353/08/7.1.1 pt.  „Wołomińskie 
szanse – powrót do aktywności”;'

Uzasadnienie  do  projektu  uchwały  przedstawił  Radosław  Wasilewski  –  Zastępca 
Burmistrza.  Na ten cel Ośrodek Pomocy Społecznej w Wołominie będzie otrzymywał dotację z 
Funduszy Unijnych. Projekt będzie realizowany do 2013 roku. Program kierowany jest do osób 
długotrwale bezrobotnych, które znajdują się pod opieką Ośrodka Pomocy Społecznej.  Rocznie 
około  40  mieszkańców  gminy  zostanie  objętych  kompleksowym  wsparciem  zawierającym 
szkolenia zawodowe i pomoc psychologiczną, by pomóc im powrócić do aktywności zawodowej. 

Projekt uchwały uzyskał pozytywne opinie Komisji Samorządu i Zadań Własnych Gminy i  Komisji 
Pomocy Społecznej i Ochrony Zdrowia. 
                                                        Na sesje przybył radny Igor Sulich godz. 17.10

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym za 17 głosów, przeciw-0, wstrz. -0.

Uchwała  Nr  XXIV-119/2008  w sprawie  zatwierdzenia  zmian  w  Statucie  Miejskiego 
Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej Nr 2 z siedzibą w Wołominie przy 
ul. Wileńskiej 74 z filia w Zagościńcu przy ul. Kolejowej 17;

Uzasadnienie  do  projektu  uchwały  przedstawił  Radosław  Wasilewski  –  Zastępca 
Burmistrza.  Konieczność dokonania zmian w statutach Miejskich Samodzielnych Publicznych 
Zakładów Opieki Zdrowotnej wynikła w związku ze zmianami  rozporządzenia Ministra Zdrowia 
sprawie  systemu  resortowych  kodów  identyfikacyjnych  dla  zakładów  opieki  zdrowotnej  oraz 
szczegółowych zasad ich nadawania, wydanego do ustawy o zakładach opieki zdrowotnej. Zakres 
świadczonych usług nie zmienia się. 

Projekt uchwały uzyskał pozytywne opinie Komisji Samorządu i Zadań Własnych Gminy i  Komisji 
Pomocy Społecznej i Ochrony Zdrowia. 

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym za 17 głosów, przeciw-0, wstrz. -0.
     
Uchwała  Nr  XXIV-120/2008 w  sprawie  zatwierdzenia  zmian  w  Statucie  Miejskiego 
Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej Nr 1 w Wołominie;

Projekt uchwały uzyskał pozytywne opinie Komisji Samorządu i Zadań Własnych Gminy i  Komisji 
Pomocy Społecznej i Ochrony Zdrowia. 

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym za - 16 głosów, przeciw-0, wstrz. -1osoba.
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Uchwała  Nr  XXIV-121/2008  w  sprawie  aktualizacji  Planu  Gospodarki  Odpadami  dla 
Gminy Wołomin na lata 2008 – 2011 z uwzględnieniem lat 2012 – 2015;

Uzasadnienie  do  projektu  uchwały  przedstawił  Radosław  Wasilewski  –  Zastępca 
Burmistrza. Ustawa o gospodarce odpadami nakłada obowiązek aktualizacji  Gminnego 
Planu Gospodarki Odpadami co cztery lata. Przedłożona aktualizacja dostosowuje go do 
aktualnych  przepisów  oraz  do  aktów  nadrzędnych  tj.  Powiatowego  Planu  i  Planu 
Wojewódzkiego Gospodarki  Odpadami. Pilność podjęcia proponowanej uchwały wynika 
również z faktu, iż w dniu 15 listopada wchodzą w życie przepisy, które utrudniłyby nam 
uchwalenie  tego  planu,  gdyż  wprowadzą  one  wymóg  uzgadniania  zapisów  planu  z 
wieloma instytucjami. 
Aktualizacja  Planu   Gospodarki  Odpadami  dla  Gminy  Wołomin  na  lata  2008  –  2011  z 
uwzględnieniem  lat  2012  –  2015  stanowi  kontynuację  polityki  gminy  w  dziedzinie  gospodarki 
odpadami.  W  planie  przedstawiono  stan  aktualny,  prognozy,  cele  i  zadania  w  dziedzinie 
gospodarki  odpadami  komunalnymi,  z  uwzględnieniem  osadów  ściekowych,  odpadów 
zawierających  azbest,  zużytych  opon,  odpadowych  olejów,  wyeksploatowanych  pojazdów, 
zużytego sprzętu elektrycznego i elektronicznego oraz padłych zwierząt. 

Emil Wiatrak – radny
Zapytał, dlaczego jest takie opóźnienie aktualizacji planu i od kiedy wiadomo jest, iż od 
dnia 15 listopada wejdą nowe przepisy ?

Radosław Wasilewski – Zastępca Burmistrza Wołomina
Odpowiadając na pytanie radnego, poinformował, iż nowe przepisy, które mają wpływ na 
ten plan zostały wydane w październiku 2008 roku. W trybie ekspresowym w terminie 
jednego miesiąca wchodzą w życie.  Dlatego nie można było przewidzieć wcześniej  tej 
sytuacji.  Co do opóźnienia to przepisy mówią,że aktualizacji dokonuje się co cztery lata 
nie rozgraniczając tego terminu co do tygodnia czy też dnia. 

Emil Wiatrak – radny
Prosił  o podanie nazwy ustawy,  która spowodowała ten pośpiech z przyjmowaniem tej 
uchwały. 

Krzysztof Antczak - Zastępca Burmistrza Wołomina
Poinformował, że ustawa o która pyta radny Emil Wiatrak, została wprowadzona w trybie 
niemalże natychmiastowym. Uchwalona została przez sejm w dniu 13 października. Po 
poprawkach senatu trafiła do prezydenta. Po podpisaniu i publikacji wejdzie w życie w dniu 
15  listopada  2008  r.  Jest  to  ustawa  o  Udostępnianie  informacji  o  środowisku  i  jego 
ochronie,  udziale  społeczeństwa  w ochronie  środowiska  oraz  ocena oddziaływania  na 
środowisko.  Ustawa  ta  wprowadza  obowiązek  wykonywania  ocen  oddziaływania  na 
środowisko w formie raportu w stosunku do dokumentów do których dotychczas takich 
ocen  się  nie  wykonywało  m.inn.  nie  będzie  można  uchwalić  studium  uwarunkowań  i 
planów  miejscowych  bez  wcześniejszego  przeprowadzenia   określonych  procedur 
określających oddziaływanie na środowisko. W przypadku planowanej inwestycji, pierwszą 
decyzją  w procesie  inwestycyjnym będzie  (od  15  listopada )  decyzja  o  oddziaływaniu 
przedsięwzięcia na środowisko.  Może się okazać, że z punktu widzenia środowiskowego 
inwestycja będzie niewykonalna. Ustawa jest  wdrożeniem dyrektyw unijnych. Polska nie 
mogłaby aplikować o środki unijne w zakresie zwłaszcza Euro 2012 i na budowę drug i 
autostrad bez wprowadzenia dyrektyw unijnych w zakresie oddziaływania na środowisko.  
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Igor Sulich – Wiceprzewodniczący Rady
Radny  zapytał,  czy  nowe  przepisy  będą  dotyczyły  przygotowywanego  przez  Gminę 
Wołomin Studium Uwarunkowań i jak to wydłuży proces jego uchwalania?

Krzysztof Antczak - Zastępca Burmistrza Wołomina
Wyjaśnił, że gdy kierownictwo urzędu dowiedziało się o powstaniu tej ustawy, skierowano 
zapytanie do Ministerstwa Ochrony Środowiska, co się dzieje z dokumentami, które są na 
różnym etapie procedury ich realizacji w świetle wprowadzanych przepisów? . Brak jest 
odpowiedzi na to pytanie. Ustawa nie zawiera przepisów przejściowych. Jeżeli traktować 
to tak jak się czyta przepisy prawa , to wszystkie dokumenty , które są w przygotowaniu i 
nie miały robionych raportów oddziaływania na środowisko teraz będą musiały posiadać 
taki  dokument.  Przy planach miejscowych taki  raport  oddziaływania na środowisko też 
będzie sporządzany tylko w innym trybie niż przewiduje omawiana ustawa. Natomiast przy 
Studium  będzie  obowiązek  wykonania  raportu  oddziaływania  na  środowisko  w  trybie 
omawianej ustawy. Dlatego może być problem w przypadku Studium dla Gminy Wołomin 
gdyż  trzeba będzie  powtórzyć  całą  procedurę  jego przygotowywania  i  uzgadniania  od 
nowa.  A jest  ona obecnie  na  etapie  końcowym.  Przedłuży to  całą  procedurę  o  ok.  6 
miesięcy, do roku.    

Emil Wiatrak – radny
Prosił o podanie daty rozpoczęcia prac nad aktualizacją Planu Gospodarki Odpadami dla 
Gminy Wołomin.
.
      
                                             Na sesję przybył radny Marcin Dutkiewicz – godz. 17.30

Anita Barszcz – Przedstawiciel Państwowego Instytutu Geologicznego w Warszawie.
Poinformowała  ponownie,  że  opóźnienie  w  przedstawieniu  tej  aktualizacji  planu 
spowodowane  było  również  długim  okresem  oczekiwania  na  opinię  Urzędu 
Marszałkowskiego  Województwa  Mazowieckiego,  Wojewódzkiego  Urzędu  Ochrony 
Środowiska i  Gospodarki  Wodnej  a  także Zarządu Powiatu Wołomińskiego.  Zgodnie z 
ustawą te instytucje mają dwa miesiące na wydanie stosownej opinii. W przypadku Urzędu 
Marszałkowskiego  oraz  WUOŚiGW  te  opinie  dostarczono  w  terminie.  Przedłużyło  się 
oczekiwanie na opinię Starostwa Powiatu Wołomińskiego do ok. trzech miesięcy.  Firma, 
która  przygotowywała  plan,  przystąpiła  do  pracy  w  miesiącu  maju.  Pierwsza  wersja 
zaktualizowanego planu została przedstawiona w miesiącu czerwcu. 

Projekt  uchwały  uzyskał  pozytywne  opinie  Komisji  Gospodarki,  Rozwoju  Gminnego  i 
Obszarów Wiejskich oraz Komisji Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony Środowiska

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym za – 18 głosów, przeciw-0, wstrz. -0
Uchwała  Nr  XXIV-122/2008 w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  Powiatowi 
Wołomińskiemu przy przebudowie ( modernizacji) drogi powiatowej 4367W

Krzysztof Antczak - Zastępca Burmistrza Wołomina przedstawił uzasadnienie do projektu 
uchwały.  Podjecie  uchwały o  pomocy Gminy Wołomin  Powiatowi  Wołomińskiemu przy 
modernizacji  drogi  powiatowej  4367 W umożliwi  powiatowi  wystąpienie  o  dodatkowe środki 
finansowe na ten cel od Urzędu Marszałkowskiego. Współdziałanie z Powiatem Wołomińskim  ma 
na celu usprawnienie komunikacji drogowej w Gminie Wołomin i Powiecie Wołomińskim. Droga 
powiatowej  4367  W  na  odcinku  od  wsi   Majdan  poprzez  wieś  Cięciwa  stanowi  połączenie 
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aglomeracji  Wołomin z miastami Okuniew i  Sulejówek oraz wschodnimi dzielnicami Warszawy, 
Wesołą i Wawrem oraz drogami krajowymi  Warszawa -Siedlce i Warszawa – Lublin

Projekt  uchwały  uzyskał  pozytywne  opinie  Komisji  Gospodarki,  Rozwoju  Gminnego  i 
Obszarów Wiejskich oraz Komisji Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony Środowiska

Andrzej  Żelezik – Przewodniczący Rady Miejskiej
Podziękował radnym za udział w uroczystościach obchodów Święta Niepodległości.
Zaprosił na Konferencję Bezpieczeństwa związku Miast Polskich w dniu 14 listopada 2008 roku o 
godz. 10.00 w Miejskim Domu Kultury. 

Prowadzący Obrady Andrzej Żelezik - Przewodniczący Rady Miejskiej ogłosił przerwę w obradach 
do dnia 20 listopada 2008 roku do godz. 12.00

W dniu 20 listopada 2008 roku o godz. 12.10. wznowiono obrady XXIV sesji Rady 
Miejskiej w Wołominie. 

Obrady  w  dalszym  ciągu  prowadził  Andrzej    Zelezik  –  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  w 
Wołominie.  Na sali  obrad nieobecni  byli  radni:  Grzegorz Wajs,  Krzysztof  Gawkowski,  Henryka 
Żabik i Maciej Łoś ). Do pełnienia funkcji sekretarza obrad dla tej części sesji został wybrany radny 
Paweł Szczurowski w głosowaniu jawnym za- 17 głosów, przeciw-0, wstrz. -0

W dalszym ciągu realizowano  pkt 4  przyjętego porządku obrad. Punkt ten za zgodą radnych 
(  głosowanie  jawne  za  –  17  głosów,  przeciw-0,  wstrz.  -0  )  został  rozszerzony  na  wniosek 
Burmistrza Wołomina ( zał. Nr 4 do niniejszego protokołu ) o uchwały w sprawie:
-   utworzenia  załącznika  „Wydatki  na  programy  i  projekty  realizowane   ze  środków 
pochodzących z budżetu Unii Europejskiej oraz innych środków pochodzących ze źródeł 
zagranicznych niepodlegających zwrotowi.
-  zmiany uchwały Nr XVIII-37/08 Rady Miejskiej w Wołominie z dnia 10 kwietnia 2008 r. 
dot ustalenia zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu 
Gminy Wołomin.

Uchwałę  Nr  XXIV-123/2008  w  sprawie Programu  Współpracy  Gminy  Wołomin  z 
organizacjami pozarządowymi na rok 2009.

Projekt  uchwały  uzyskał  pozytywne  opinie  Komisji  Gospodarki,  Rozwoju  Gminnego  i 
Obszarów Wiejskich oraz Komisji Kultury i Sportu.

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym za – 17 głosów, przeciw-0, wstrz. -0

Uchwałę  Nr  XXIV-124/2008  w sprawie  wyrażenia  zgody  na  zaciągnięcie  zobowiązań 
finansowych  na  okres  przekraczający  rok  budżetowy  w  celu  realizacji  umowy  na 
świadczenie usług związanych z dostępem do internetu.

Anita  Grabowska  –  Skarbnik  Gminy  przedstawiła  uzasadnienie  do  projektu  uchwały. 
Zaciągnięcie zobowiązań finansowych na okres przekraczający rok budżetowy, związane 
jest  z zapewnieniem ciągłości działania Urzędu Miejskiego, tj. realizacji umów związanych 
ze świadczeniem usług dostępu do internetu. W przypadku uruchomienia usługi dostępu 
do internetu Frame Relay tp, będziemy posiadali dwa niezależne łącza internetowe, co 
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przy  obecnej  sytuacji  informatyzacji  Urzędu,  zwiększy  bezpieczeństwo  systemu 
informatycznego w przypadku awarii jednego z łączy oraz usprawni przepływ danych. Jest 
to niezbędne, ponieważ w Urzędzie funkcjonują systemy, które wymagają stałego łącza 
internetowego o zwiększonej przepustowości, są to między innymi: podpis elektroniczny, 
system bankowy, elektroniczna skrzynka podawcza,  system e-Urząd, itp. Założenie łącza, 
pozwoli  na  lepsze  wykorzystanie  elektronicznych  kanałów  komunikacji  do  realizacji  i 
udostępnienia usług. Posiadanie szybszego łącza internetowego umożliwi  sprawniejszą 
informatyzację ukierunkowaną na elektroniczną platformę usług administracji  publicznej, 
mającą  na  celu  unowocześnienie  i  zaspokojenie  potrzeb  obywateli  i  przedsiębiorców. 
Zawarcie umów na okres przekraczający rok budżetowy pozwoli na ciągłość dostępu do 
internetu, co jest niezbędne do prawidłowego funkcjonowania Urzędu.

Projekt  uchwały  uzyskał  pozytywne  opinie  Komisji  Gospodarki,  Rozwoju  Gminnego  i 
Obszarów Wiejskich oraz Komisji Finansów Gminnych.

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym za – 17 głosów, przeciw-0, wstrz. -0

Uchwałę  Nr  XXIV-125/2008  w sprawie wyrażenia  zgody  na  zaciągniecie  zobowiązań 
finansowych  na  okres  przekraczający  rok  budżetowy  w  celu  realizacji  umów  na 
sporządzanie projektów decyzji o warunkach zabudowy

Krzysztof Antczak – Zastępca Burmistrza Wołomina przedstawił uzasadnienie do projektu 
uchwały  Zgodnie z ustawą o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym projekty decyzji o 
warunkach  zabudowy  oraz  projekty  decyzji  o  ustaleniu  lokalizacji  inwestycji  celu  publicznego 
wykonuje  osoba  wpisana  na  listę  izby  samorządu  zawodowego  urbanistów  albo  architektów. 
Ponieważ gmina Wołomin nie zatrudnia na pełnym etacie osoby posiadającej w/w uprawnienia 
konieczne jest wyłonienie w przetargu nieograniczonym wykonawcy projektów decyzji.
Procedura przetargowa rozpocznie się w roku bieżącym, jeżeli na jej podstawie zostanie wyłoniony 
wykonawca projektów, umowa zostanie podpisana w 2008r. Projekty decyzji będą wykonywane 
sukcesywnie  przez  rok  2009.  Zgodnie  z  analizą  rynku  szacuje  się,  iż  należności  związane  z 
wynagrodzeniem za wykonanie projektów decyzji wyniosą około 300.000,00 zł. W/w kwota została 
przewidziana na wykonanie ok. 600 projektów decyzji. Koszt sporządzenia projektów decyzji został 
wyliczony na podstawie złożonych w 2008r. ofert i cen w zawartych umowach. 
Podjęcie uchwały, której projekt załączamy pozwoli na płynną realizację zamierzonych zadań. W 
przeciwnym wypadku znacznie  wydłuży się  czas  wydawania  decyzji  o  warunkach zabudowy i 
decyzji  o  ustaleniu  lokalizacji  inwestycji  celu  publicznego  w  2009r.  W  2008  roku  wykonawcy 
projektów  decyzji  zostali  wyłonieni  dopiero  w  trzecim  postępowaniu  przetargowym.  W  dwóch 
pierwszych przetargach nie złożono ofert.

Projekt  uchwały  uzyskał  pozytywne  opinie  Komisji  Gospodarki,  Rozwoju  Gminnego  i 
Obszarów Wiejskich oraz Komisji Finansów Gminnych.

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym za – 17 głosów, przeciw-0, wstrz. -0
. 
Uchwałę  Nr  XXIV-126/2008  w sprawie  wyrażenia  zgody  na  zaciągniecie  zobowiązań 
finansowych  na  okres  przekraczający  rok  budżetowy  w  celu  realizacji  umowy  na 
opracowanie „Koncepcji Parku Kulturowego pn.”Koncepcja Parku Kulturowego pn. Ossów 
Wrota Warszawskiej 1920 roku”

Krzysztof Antczak – Zastępca Burmistrza Wołomina przedstawił uzasadnienie do projektu 
uchwały.  Referat  Planowania  Rozwoju  i  Pozyskiwania  Środków  rozpoczął   procedurę 
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wyboru wykonawców zgodnie z regulaminem zamówień publicznych do 14.000 euro. Z 
harmonogramu  prac  ustalonego  dla  wykonania  projektu  koncepcyjnego  Parku 
Kulturowego  wynika  że  płatność  za  wykonanie  projektu  wypadnie  w  roku  2009. 
Zakończenie  zadania   planowane  jest  na  kwiecień  2009  roku  i  stąd  konieczność 
zagwarantowania środków w budżecie na ten cel. 
Wykonanie  projektu  koncepcyjnego  Parku  Kulturowego  jest  dużym  projektem 
realizowanym  we  współpracy  z  gminami  Kobyłka,  Zielonka  i  Starostwem  Powiatu 
Wołomińskiego. Poprzez analizę określono, że koszt wykonania tego opracowania będzie 
wynosił ok. 64 tys. zł.  Zostanie rozpisany konkurs. Osoba do której skierowane zostało 
zapytanie był  m.inn. Pan Nizioł, który odpowiedział na to zapytanie. Jest to architekt  i 
rzeźbiarz, który projektował Muzeum Powstania Warszawskiego i aranżację Muzeum w 
Gross  Rozen.  Te  64  tys.  zabezpiecza  się  w  budżecie  na  przyszły  rok.   Koszty będą 
refundowane  w  odpowiednich  wielkościach  przez  Kobyłkę,  Zielonkę  i  Starostwo  do 
budżetu Gminy Wołomin.

Zofia Michalik – radna
Zapytała, co to są obiekty kubaturowe ?

Andrzej Ptaszyński  - Inspektor w Referacie Planowania Rozwoju i Pozyskiwania Środków
Wyjaśnił,  że  są  to  wszelkie  obiekty  budowlane,  które  będą  wchodziły  w  skład  Parku 
Kulturowego np. centrum konferencyjne, centrum dokumentacji wraz z muzeum 1920 r, 
muzeum pociągów pancernych . 

Emil Wiatrak -  radny
Prosił o informację, czy gminy partnerskie będą uczestniczyły w wyborze architekta. 

Krzysztof Antczak – Zastępca Burmistrza Wołomina
Stwierdził,  że   wybór  będzie  konsultowany  z  partnerami  jednak  na  mocy  zawartego 
porozumienia to Gmina Wołomin jest liderem porozumienia i  to jej będą przekazywane 
środki  finansowe  wynikające  z  ustalonego  na  dany  rok  harmonogramu  rzeczowo-
finansowego. Wyborem projektanta zajmie się Gmina Wołomin i to ona podpisze umowę. 
 
Projekt  uchwały  uzyskał  pozytywne  opinie  Komisji  Gospodarki,  Rozwoju  Gminnego  i 
Obszarów Wiejskich, Komisji Finansów Gminnych i Komisji Kultury i Sportu. 

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym za – 17 głosów, przeciw-0, wstrz. -0

Uchwałę Nr XXIV-127/2008  w sprawie wysokości  ekwiwalentu dla członka ochotniczej 
straży pożarnej

Projekt uchwały uzyskał pozytywne opinie Komisji Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony 
Środowiska i Komisji Finansów Gminnych. 

Jerzy Mikulski – Burmistrz Wołomina
W  ramach  autopoprawki,  prosił  o  wprowadzenie  do  odczytanej  uchwały  zmianę 
polegającą  na  tym,  iż  stawka  ekwiwalentu  nie  będzie  liczona  procentowo  ot  kwoty 
bazowej,  lecz  stawka  ekwiwalentu   zostanie  ustalona  kwotowo  w  wysokości   15  zł. 
Przedstawiona propozycja jest wynikiem rozmów prowadzonych na posiedzeniach komisji 
rady.  Po  zmianach  §  1  uchwały  będzie  brzmiał  :  „Rada  Miejska  uchwala  ekwiwalent 
pieniężny  dla  członka  ochotniczej  straży  pożarnej  ,  który  uczestniczył  w  działaniu 
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ratowniczym lub szkoleniu pożarniczym organizowanym przez Państwową Straż Pożarną 
lub gminę , w wysokości 15 zł. ( słownie: piętnaście złotych ), za każdą godzinę udziału w 
działaniu ratowniczym lub szkoleniu pożarniczym „ .

Marek Górski – radny
Wnioskował,  o  ile  jest  to  możliwe,  by  rozdzielić  ekwiwalent  za  udział  w  akcji  od 
ekwiwalentu za szkolenie. Ekwiwalent byłby w różnych wysokościach, bo i trudność zadań 
jest różna.

Jerzy Mikulski – Burmistrz Wołomina
Wyjaśnił, że zgodnie z zapisem ustawy o ochronie przeciwpożarowej nie ma rozdzielenia 
na wyjazdy do akcji przeciwpożarowej i na szkolenia. Jest jeden zapis na mocy którego 
Rada Gminy jest zobligowania do ustalenia ekwiwalentu jako rekompensatę za utracone 
dochody w wyniku uczestniczenia w akcji  pożarniczej bądź w związku z podnoszeniem 
kwalifikacji w zakresie umiejętności strażackich. 

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym za – 17 głosów, przeciw-0, wstrz. -0

                                                      Na salę obrad przybył radny Grzegorz Wajs godz. 12.45

Uchwałę Nr XXIV-128/2008 w sprawie zmian w budżecie Gminy Wołomin na 2008 r.

Anita Grabowska -  Skarbnik Gminy przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały. Treść 
tego uzasadnienia została załączona do egzemplarza archiwalnego uchwały.

Projekt  uchwały  uzyskał  pozytywne  opinie  komisji:  Gospodarki,  Rozwoju  Gminnego  i 
Obszarów  Wiejskich,  Komisji  Finansów  Gminnych,  Komisji  Oświaty,  Komisji  Pomocy 
Społecznej i Ochrony Zdrowia. 

Marcin Dutkiewicz – radny
Zapytał, dlaczego Departament Zdrowia  w Ministerstwie Sportu nie dofinansował budowy 
boisk przy SP 7

Krzysztof Antczak – Zastępca Burmistrza Wołomina
gmina  Wołomin  wystąpiła  o  dofinansowanie.  Jednak  nie  nie  otrzymała  go.  Czym  się 
kierowano przy podejmowaniu tej negatywnej decyzji , Z-ca Burmistrza nie wiedział. 

Michał Milewski – radny
Zabezpieczana  jest  kwota  150  tys.  zl.  Na  dokumentację  budowy  szkoły  w  Majdanie. 
Wiadomo jest , że posiadana przez gminę  i przeznaczona na ten cel nieruchomość nie 
spełnia wymogów obiektu oświatowego.  Radny zapytał więc , czy jest na terenie tej wsi 
jakaś działka, która spełniałaby wymogi ?

Krzysztof Antczak – Zastępca Burmistrza Wołomina
Szkoła w Majdanie, jeżeli chodzi o program funkcjonalno-użytkowy to będzie podobna do 
szkoły w Zagościńcu. Przy czym teren szkoły w Zagościncu to jest 1,2 ha . Natomiast 
teren  na  którym  znajduje  się  obecna  szkoła  w  Majdanie  to  jest  tylko  0,5  ha.  Przy 
pozyskaniu poprzez dokupienie działki sąsiadującej o powierzchni 1500 m2 to i tak będzie 
to teren o połowę mniejszy. Gmina Wołomin wystąpiła do Agencji Nieruchomości Rolnej 
Skarbu  Państwa,  która  to  agencja  posiada  we  wsi  Leśniakowizna  nieruchomość  o 
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powierzchni 1,2 ha, o przekazanie tej nieruchomości na cele oświatowe na rzecz gminy 
Wołomin.  Takie  zdarzenia miały już miejsce.   Należy poczekać na odpowiedź agencji. 
Jeżeli odpowiedź nie będzie pozytywna to trzeba będzie pozyskać inna nieruchomość na 
ten cel. 

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym za – 16 głosów, przeciw-0, wstrz. -2 osoby

Uchwałę Nr XXIV-129/2008  w sprawie nabycia nieruchomości  (  działki  nr ew.  117/1 i 
117/2 – Wołomin, ul. Tęczowa );

Krzysztof  Antczak  –  Zastępca  Burmistrza  Wołomina.  Przedstawił  uzasadnienie  do 
projektów  uchwał  dot.  wykupu  nieruchomości  pod  ul.  Tęczową  w  Wołominie.  Na  ul. 
Tęczową został  uchwalony plan zagospodarowania przestrzennego Na podstawie tego 
planu zostały wykonane mapki podziałowe. Zostały wydane decyzje podziałowe. Powstały 
działki  ewidencyjne.  Obecnie należy te działki  wykupić pod przebieg ulicy Tęczowej  w 
Wołominie.  Przedłożonych  jest  pięć  uchwał  na  pięć  działek.  Do  wykupu  pozostanie 
jeszcze dwie działki.  Uchwała dotycząca wykupu działek 195/1 i 195/2 dotyczy wykupu 
oprócz  gruntu,  również  wykupu  budynków  znajdujących  się  na  tej  nieruchomości.  W 
budynkach tych są zameldowane osoby, jednak umowa jest tak skonstruowana, że po 
wykupieniu tej nieruchomości gmina nie ma obowiązku zapewnienia tym osobom lokali 
mieszkalnych. 

Projekt  uchwały  uzyskał  pozytywne  opinie  komisji  Gospodarki,  Rozwoju  Gminnego  i 
Obszarów Wiejskich i Komisji Finansów Gminnych 

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym za – 18 głosów, przeciw-0, wstrz. -0

Uchwałę Nr XXIV-130/2008 w sprawie  nabycia nieruchomości   ( działki nr ew. 180/1 – 
Wołomin, ul. Tęczowa )

Uzasadnienie do uchwały zostało załączone do egzemplarza archiwalnego uchwały

Projekt  uchwały  uzyskał  pozytywne  opinie  komisji  Gospodarki,  Rozwoju  Gminnego  i 
Obszarów Wiejskich i Komisji Finansów Gminnych 

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym za – 18 głosów, przeciw-0, wstrz. -0

Uchwałę Nr XXIV-131/2008 w sprawie  nabycia nieruchomości   ( działki nr ew. 166/1 – 
Wołomin, ul. Tęczowa )

Uzasadnienie do uchwały zostało załączone do egzemplarza archiwalnego uchwały

Projekt  uchwały  uzyskał  pozytywne  opinie  komisji  Gospodarki,  Rozwoju  Gminnego  i 
Obszarów Wiejskich i Komisji Finansów Gminnych 

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym za – 18 głosów, przeciw-0, wstrz. -0

                        Salę obrad opuścił radny Dimitar Jugrew godz. 13.10
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Uchwałę Nr XXIV-132/2008 w sprawie  nabycia nieruchomości   ( działki nr ew.  179/1 i 
179/2 – Wołomin, ul. Tęczowa )

Uzasadnienie do uchwały zostało załączone do egzemplarza archiwalnego uchwały

Projekt  uchwały  uzyskał  pozytywne  opinie  komisji  Gospodarki,  Rozwoju  Gminnego  i 
Obszarów Wiejskich i Komisji Finansów Gminnych 

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym za – 17 głosów, przeciw-0, wstrz. -0

Uchwałę Nr XXIV-133/2008  w sprawie  nabycie nieruchomości   ( działki nr ew. 195/1 i 
195/2 – Wołomin, ul. Tęczowa )

Uzasadnienie do uchwały zostało załączone do egzemplarza archiwalnego uchwały

Projekt  uchwały  uzyskał  pozytywne  opinie  komisji  Gospodarki,  Rozwoju  Gminnego  i 
Obszarów Wiejskich i Komisji Finansów Gminnych 

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym za – 17 głosów, przeciw-0, wstrz. -0

Uchwałę Nr XXIV-134/2008 w sprawie  nabycia nieruchomości   ( działki nr ew. 134/2 – 
Stare Lipiny, ul. Kwitnąca )

Krzysztof  Antczak  –  Zastępca  Burmistrza  Wołomina.  Przedstawił  uzasadnienie  do 
projektów  uchwał  dot.  wykupu  nieruchomości  pod  ul.  Kwitnącą  w  Starych  Lipinach. 
Kolejne dwie uchwały mówią o nabyciu położonych obok siebie działek ewidencyjnych we 
wsi  Stare  Lipiny.  Z  propozycja  wykupu  tych  działek  zwrócili  się  do  gminy właściciele. 
Działki stanowią grunt pod ul. Kwitnącą w Starych Lipinach. 

Uzasadnienie do uchwały zostało załączone do egzemplarza archiwalnego uchwały

Projekt  uchwały  uzyskał  pozytywne  opinie  komisji  Gospodarki,  Rozwoju  Gminnego  i 
Obszarów Wiejskich i Komisji Finansów Gminnych 

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym za – 17 głosów, przeciw-0, wstrz. -0

                            Na salę obrad przybyli radni Maciej Łoś i Dimitar Jugrew godz. 13.15

Uchwałę Nr XXIV-135/2008 w sprawie  nabycia nieruchomości   ( działki nr ew. 131/2 – 
Stare Lipiny, ul. Kwitnąca )

Uzasadnienie do uchwały zostało załączone do egzemplarza archiwalnego uchwały

Projekt  uchwały  uzyskał  pozytywne  opinie  komisji  Gospodarki,  Rozwoju  Gminnego  i 
Obszarów Wiejskich i Komisji Finansów Gminnych 

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym za – 18 głosów, przeciw-0, wstrz. -1 osoba
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Uchwałę Nr XXIV-136/2008  w sprawie  nabycia nieruchomości   ( działki nr ew. 239/2 i 
240/2 – Nowe Grabie, przedłożenie ul. Majdańskiej)

Krzysztof  Antczak  –  Zastępca  Burmistrza  Wołomina.  Przedstawił  uzasadnienie  do 
projektów uchwał  dot.  wykupu nieruchomości  pod ul.  Majdańską we wsi  nowe Grabie. 
Została wydana decyzja lokalizacji celu publicznego budowy ul. Majdańskiej przez wieś 
Nowe  Grabie,  która  łączy  wieś  Duczki  z  wsią  Mostówka.   Ślad  tej  drogi  obecnie 
funkcjonuje jednak grunt pod nią jest   własnością osób fizycznych na odcinku kilkuset 
metrów. Wydano decyzję  podziałów nieruchomości, wykonano szacunki i zaproponowano 
właścicielom wykup tych nieruchomości.  Sześć osób wyraziło na to zgodę, część osób 
pomimo zgody nie posiada dokumentów własnościowych i do wykupu nie może dojść. W 
przyszłym roku jest planowany wykup pozostałych działek pod tą drogą.  W ten sposób 
doprowadzi się do uregulowania stanu prawnego tej drogi. W przyszłości będzie można 
przystąpić do modernizacji jej nawierzchni

Uzasadnienie do uchwały zostało załączone do egzemplarza archiwalnego uchwały

Projekt  uchwały  uzyskał  pozytywne  opinie  Komisji  Gospodarki,  Rozwoju  Gminnego  i 
Obszarów Wiejskich i Komisji Finansów Gminnych 

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym za – 19 głosów, przeciw-0, wstrz. -0

Uchwałę Nr XXIV-137/2008 w sprawie  nabycia nieruchomości   ( działki nr ew. 241/2 – 
Nowe Grabie, przedłużenie ul. Majdańskiej )

Uzasadnienie do uchwały zostało załączone do egzemplarza archiwalnego uchwały

Projekt  uchwały  uzyskał  pozytywne  opinie  Komisji  Gospodarki,  Rozwoju  Gminnego  i 
Obszarów Wiejskich i Komisji Finansów Gminnych 

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym za – 19 głosów, przeciw-0, wstrz. -0

                             Na salę obrad przybyła radna Henryka Żabik godz. 13.25

Uchwałę Nr XXIV-138/2008 w sprawie  nabycia nieruchomości   ( działki nr ew. 244/2 – 
Nowe Grabie, przedłużenie ul. Majdańskiej )

Uzasadnienie do uchwały zostało załączone do egzemplarza archiwalnego uchwały

Projekt  uchwały  uzyskał  pozytywne  opinie  Komisji  Gospodarki,  Rozwoju  Gminnego  i 
Obszarów Wiejskich i Komisji Finansów Gminnych 

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym za – 20 głosów, przeciw-0, wstrz. -0

Uchwałę Nr XXIV-139/2008 w sprawie  nabycia nieruchomości   ( działki nr ew. 238/1 – 
Nowe Grabie – przedłużenie ul. Majdańskiej )

Uzasadnienie do uchwały zostało załączone do egzemplarza archiwalnego uchwały

Projekt  uchwały  uzyskał  pozytywne  opinie  Komisji  Gospodarki,  Rozwoju  Gminnego  i 
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Obszarów Wiejskich i Komisji Finansów Gminnych 
Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym za – 20 głosów, przeciw-0, wstrz. -0

Uchwałę Nr XXIV-140/2008 w sprawie  nabycia nieruchomości   ( działki nr ew. 153/2 – 
Nowe Grabie, przedłużenie ul. Majdańskiej )

Uzasadnienie do uchwały zostało załączone do egzemplarza archiwalnego uchwały

Projekt  uchwały  uzyskał  pozytywne  opinie  Komisji  Gospodarki,  Rozwoju  Gminnego  i 
Obszarów Wiejskich i Komisji Finansów Gminnych 

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym za – 20 głosów, przeciw-0, wstrz. -0

Uchwałę Nr XXIV-141/2008  w sprawie  nabycia nieruchomości   ( działki nr ew. 157/2 i 
158/2 – Nowe Grabie, przedłużenie ul. Majdańskiej )

Uzasadnienie do uchwały zostało załączone do egzemplarza archiwalnego uchwały

Projekt  uchwały  uzyskał  pozytywne  opinie  Komisji  Gospodarki,  Rozwoju  Gminnego  i 
Obszarów Wiejskich i Komisji Finansów Gminnych 

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym za – 20 głosów, przeciw-0, wstrz. -0

Uchwałę Nr XXIV-142/2008  w sprawie  nabycia nieruchomości   ( działki nr ew.197/1 – 
Duczki, ul. Długa )

Krzysztof  Antczak  –  Zastępca  Burmistrza  Wołomina.  Przedstawił  uzasadnienie  do 
projektów uchwał dot. wykupu nieruchomości pod ul. Długą we wsi Duczki. Na ta ulicę 
uchwalony został plan zagospodarowania przestrzennego  Wydano decyzje podziałowe 
dla działek leżących pod tą ulicą. Przez dłuższy czas trwała procedura odwoławcza  od tej 
decyzji. Po jej zakończeniu doprowadzono porozumienia z mieszkańcami by można było 
wykupić   sześć działek ewidencyjnych.  Pozostałe działki  ewidencyjne pod tą ulicą być 
może będzie można wykupić w terminie późniejszym. Trwają negocjacje z właścicielami. 

Uzasadnienie do uchwały zostało załączone do egzemplarza archiwalnego uchwały

Projekt  uchwały  uzyskał  pozytywne  opinie  Komisji  Gospodarki,  Rozwoju  Gminnego  i 
Obszarów Wiejskich i Komisji Finansów Gminnych 

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym za – 19 głosów, przeciw-0, wstrz. -1 osoba

Uchwałę Nr XXIV-143/2008 w sprawie  nabycia nieruchomości   ( działki nr ew. 392/1 – 
Duczki, ul. Długa )

Uzasadnienie do uchwały zostało załączone do egzemplarza archiwalnego uchwały

Projekt  uchwały  uzyskał  pozytywne  opinie  Komisji  Gospodarki,  Rozwoju  Gminnego  i 
Obszarów Wiejskich i Komisji Finansów Gminnych 

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym za – 20 głosów, przeciw-0, wstrz. -0
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Uchwałę Nr XXIV-144/2008 w sprawie  nabycia nieruchomości   ( działki nr ew. 205/1 – 
Duczki, ul. Długa )

Uzasadnienie do uchwały zostało załączone do egzemplarza archiwalnego uchwały

Projekt  uchwały  uzyskał  pozytywne  opinie  Komisji  Gospodarki,  Rozwoju  Gminnego  i 
Obszarów Wiejskich i Komisji Finansów Gminnych 

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym za – 20 głosów, przeciw-0, wstrz. -0

Uchwałę Nr XXIV-145/2008 w sprawie  nabycia nieruchomości   ( działki nr ew. 393/1 – 
Duczki, ul. Długa )

Uzasadnienie do uchwały zostało załączone do egzemplarza archiwalnego uchwały

Projekt  uchwały  uzyskał  pozytywne  opinie  Komisji  Gospodarki,  Rozwoju  Gminnego  i 
Obszarów Wiejskich i Komisji Finansów Gminnych 

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym za – 20 głosów, przeciw-0, wstrz. -0

Uchwałę Nr XXIV-146/2008 w sprawie  nabycia nieruchomości   ( działki nr ew. 253/1 – 
Duczki, ul. Długa )

Uzasadnienie do uchwały zostało załączone do egzemplarza archiwalnego uchwały

Projekt  uchwały  uzyskał  pozytywne  opinie  Komisji  Gospodarki,  Rozwoju  Gminnego  i 
Obszarów Wiejskich i Komisji Finansów Gminnych 

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym za – 20 głosów, przeciw-0, wstrz. -0

Uchwałę Nr XXIV-147/2008  w sprawie  nabycia nieruchomości   (  działki nr ew. 324/1, 
324/2, 324/3 – Duczki, ul. Długa )

Uzasadnienie do uchwały zostało załączone do egzemplarza archiwalnego uchwały

Projekt  uchwały  uzyskał  pozytywne  opinie  Komisji  Gospodarki,  Rozwoju  Gminnego  i 
Obszarów Wiejskich i Komisji Finansów Gminnych 

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym za – 20 głosów, przeciw-0, wstrz. -0

Uchwałę Nr XXIV-148/2008 w sprawie nabycia nieruchomości   ( działki nr ew. 4/1 i 4/3 – 
Wołomin, ul. Laskowa )

Krzysztof Antczak – Zastępca Burmistrza Wołomina. Przedstawił uzasadnienie do projektu 
uchwały.  Przedmiotowa  nieruchomość,  zgodnie  z  ustaleniami  miejscowego  planu 
zagospodarowania  przestrzennego  przebiegu  ulicy  Laskowej  w  Wołominie.  Wartość 
rynkowa nieruchomości  została  ustalona w oparciu  o  operat  szacunkowy sporządzony 
przez  rzeczoznawcę  majątkowego,  posiadającego    stosowne  uprawnienia  z  zakresu 
szacowania nieruchomości.
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Uzasadnienie do uchwały zostało załączone do egzemplarza archiwalnego uchwały

Projekt  uchwały  uzyskał  pozytywne  opinie  Komisji  Gospodarki,  Rozwoju  Gminnego  i 
Obszarów Wiejskich i Komisji Finansów Gminnych 

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym za – 20 głosów, przeciw-0, wstrz. -0

Uchwałę Nr XXIV-149/2008 w sprawie zamiany nieruchomości

Krzysztof Antczak – Zastępca Burmistrza Wołomina. Przedstawił uzasadnienie do projektu 
uchwały.  Działka, którą chce przeją Gmina Wołomin znajduje się w planowanym śladzie 
ul. Partyzantów. Ulica ta  zostanie przedłużona, aż do Al. Niepodległości. Właścicielowi 
zaproponowano zamianę na inną działkę, która znajduje się nieopodal na Osiedlu 1Maja 
za dopłatą na rzecz gminy. Dopłata ta wynika z różnicy powierzchni działek. 

Uzasadnienie do uchwały zostało załączone do egzemplarza archiwalnego uchwały

Projekt  uchwały  uzyskał  pozytywne  opinie  Komisji  Gospodarki,  Rozwoju  Gminnego  i 
Obszarów Wiejskich i Komisji Finansów Gminnych 

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym za – 20 głosów, przeciw-0, wstrz. -0

Przewodniczący Rady Andrzej Żelezik ogłosił 15 minutową przerwę w obradach.
Po przerwie o godz. 14.00 kontynuowano prace nad realizacja porządku obrad. 

28.Uchwałę Nr XXIV-150/2008  w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza 
Wołomina

Marek  Górski  –  Przewodniczący Komisji  Gospodarki,  Rozwoju  Gminnego  i  Obszarów 
Wiejskich przedstawił  stanowisko członków komisji  dot.  omawianej skargi  Pani Barbary 
Więch, która najpierw swoje pismo skierowała do Kancelarii Premiera RP skąd skarga ta 
na  działanie  Burmistrza  Wołomina  w  sprawie  poprawy  warunków  mieszkaniowych 
skarżącej,   została  skierowana wg  kompetencji   do  rozpatrzenia  przez  Rade Miejską. 
Rada Miejska w Wołominie  rozpatrzyła  ja  w dniu   4  września 2008 roku podejmując 
uchwałę Nr XXII-104/2008. Pani Barbara Więch niezadowolona ze sposobu rozpatrzenia 
tej skargi skierowała ją do Wojewody Mazowieckiego, który przesłał ją do do rozpatrzenia 
Radzie Miejskiej w Wołominie jako organowi właściwemu. Komisja  Gospodarki, Rozwoju 
Gminnego i Obszarów Wiejskich ponownie uważała, że skarga Pani Barbary Więch jest 
niezasadna, a ponowne pismo nie wnosi nowych faktów, które miałyby wpływ na sposób 
rozpatrzenia  skargi  i   wnioskowała  do  Rady  Miejskiej  o  ponowne  uznanie  skargi  za 
niezasadną podtrzymując  swojego stanowiska w tej sprawie przyjęte na sesji w dniu 4 
września .

Rada Miejska po zapoznaniu się ze skargą i opierając się na opinii Komisji Gospodarki, 
Rozwoju Gminnego i Obszarów wiejskich uznała, iż treść ponownej  skarga Pani Barbary 
Więch ,  przekazana za pośrednictwem Wojewody Mazowieckiego,  w sprawie  poprawy 
warunków mieszkaniowych skarżącej, nie wskazuje nowych okoliczności  mających wpływ 
na sposób jej   rozpatrzenia dlatego też Rada Miejska w Wołominie podtrzymała swoje 
stanowisko zawarte w uchwale z dnia 4 września 2008 roku Nr XXII-104/2008 w sprawie 
rozpatrzenia  skargi  na  działalność  Burmistrza  Wołomina  podejmując  uchwałę  w 
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głosowaniu jawnym za – 18 głosów, przeciw-1 głos, wstrz. - 1 osoba

Uchwałę  Nr  XXIV-151/2008  w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  dla  Powiatu 
Wołomińskiego przy realizacji zadania pn. „Budowa nowo projektowanej drogi powiatowej 
w klasie G od projektowanego węzła „Wołomin” na skrzyżowaniu z północnym wylotem z 
Warszawy  drogi  ekspresowej  S-8  w  kierunku  Białegostoku  do  obecnego  śladu  drogi 
wojewódzkiej  Nr 635 w miejscowości Czarna w Gminie Wołomin”

Krzysztof Antczak – Zastępca Burmistrza Wołomina. Przedstawił uzasadnienie do projektu 
uchwały. Poprzednio podjęta uchwała w tej sprawie została uchylona przez Regionalną 
Izbę  Obrachunkową  w Warszawie.  Izba  uznała,  że  w uchwale  takiego  typu  musi  być 
wpisana wysokość kwoty pomocy.  Powyższa uchwała jest kontynuacją działań podjętych w 
roku 2007 w sprawie współdziałania z Powiatem Wołomińskim oraz Gminą Radzymin i Kobyłka 
przy   budowie  nowoprojektowanej  drogi  powiatowej  od  węzła  „Wołomin”  do  istniejącej  drogi 
wojewódzkiej  nr  635.  Wyżej  wymieniona  droga  w  znacznym  stopniu   usprawni  komunikację 
Wołomin- Warszawa poprzez połączenie obecnej ulicy Witosa we wsi Czarna z projektowanym 
węzłem Wołomin na trasie S-8.

Uzasadnienie do uchwały zostało załączone do egzemplarza archiwalnego uchwały

Projekt  uchwały  uzyskał  pozytywne  opinie  Komisji  Gospodarki,  Rozwoju  Gminnego  i 
Obszarów Wiejskich i Komisji Finansów Gminnych 

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym za – 20 głosów, przeciw-0, wstrz. -0

30.Uchwałę  Nr  XXIV-152/2008  w sprawie nadaniu nazwy rondu w Wołominie-  Rondo 
Solidarności

Krzysztof Antczak – Zastępca Burmistrza Wołomina. Przedstawił uzasadnienie do projektu 
uchwały.  Inicjatywę  nadania  nazwy rondu podjęła  NSZZ Solidarność oddział  Wołomin. 
Inicjatywę  tą  poparł  również  Starosta  Wołomiński.  Przychylając  się  do  wniosku  NSZZ 
„Solidarność” i Starosty, burmistrz przedłożył Radzie Miejskiej  wniosek o nadanie w. w. 
rondu nazwy : Rondo „ Solidarności ”.

Uzasadnienie do uchwały zostało załączone do egzemplarza archiwalnego uchwały

Projekt  uchwały  uzyskał  pozytywne  opinie  Komisji  Gospodarki,  Rozwoju  Gminnego  i 
Obszarów Wiejskich i Komisji Samorządu i Zadań Własnych Gminy

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym za – 20 głosów, przeciw-0, wstrz. -0

Uchwałę Nr XXIV-153/2008  w sprawie wyrażenia woli przystąpienia Gminy Wołomin do 
realizacji  projektu  R@OK – Rodziny Cyfrowych Kompetencji  , w ramach działania 8.3.: 
Przeciwdziałanie  cyfrowemu  –  elnclusion  Programu  Operacyjnego  „Innowacyjna 
Gospodarka”.

Krzysztof Antczak – Zastępca Burmistrza Wołomina. Przedstawił uzasadnienie do projektu 
uchwały. Gmina Wołomin należy do Mazowieckiego Stowarzyszenia Miasta w Internecie. 
Stowarzyszenie.  .W dniu 30 października 2007 r. Rada Miejska uchwałą przyjęła Lokalny Plan 
Operacyjny Rozwoju Społeczeństwa Informacyjnego w Gminie Wołomin na lata 2007 – 2013, w 
którym  określono misję Gminy Wołomin w zakresie kreowania lokalnego potencjału e – Rozwoju: 
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„Władze  GMINY WOŁOMIN zapewniają  wszystkim  grupom społecznym  –  bez  względu  na  miejsce 
zamieszkania,  wykształcenie,  wiek  i  status  społeczny  –  komfortowe  warunki  pracy,  nauki  i 
spędzania  czasu  wolnego  poprzez  tworzenie  powszechnie  dostępnych  rozwiązań 
teleinformatycznych  w  zakresie  e-administracji,  e-edukacji  i  e-Zdrowia,  wspieranych 
permanentnym procesem edukacyjnym sprzężonym z kampanią informacyjną i  promocyjną na 
temat  możliwości  i  korzyści  płynących  ze  stosowania  nowoczesnych  technologii”.  Przyjęcie 
uchwały  i  przystąpienie  do projektu  mającego  na  celu  zwiększenie  szans rozwojowych rodzin 
zagrożonych  wykluczeniem  społecznym  poprzez  zapewnienie  im  dostępu  do  treści  i  usług 
internetu  jest  realizacją  misji  i  celi  zawartych  w  LPO  RSI.  Programem  objęte  będą  rodziny 
korzystające z  pomocy społecznej.  Każda z wytypowanych rodzin weźmie udział  w szkoleniu. 
Każde  gospodarstwo  domowe,które  wejdzie  w  ten  program  otrzyma  komputer  osobisty   z 
podłączeniem do internetu wraz z materiałami szkoleniowymi. 

Uzasadnienie do uchwały zostało załączone do egzemplarza archiwalnego uchwały

Projekt  uchwały  uzyskał  pozytywne  opinie  Komisji  Gospodarki,  Rozwoju  Gminnego  i 
Obszarów Wiejskich i Komisji Samorządu i Zadań Własnych Gminy

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym za – 19 głosów, przeciw-1 głos, wstrz. -0

Uchwałę  Nr  XXIV-154/2008  w sprawie  utworzenia  załącznika  „Wydatki  na  programy i 
projekty realizowane  ze środków pochodzących z budżetu Unii Europejskiej oraz innych 
środków pochodzących ze źródeł zagranicznych niepodlegających zwrotowi.

Anita Grabowska – Skarbnik Gminy. Przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały
W związku z wprowadzeniem do budżetu środków na realizację projektów:  „ Uczenie się przez 
całe życie”  i  „Wołomińskie szanse – powrót do aktywności”, zaistniała konieczność utworzenia 
nowego  załącznika  do  uchwały  budżetowej  pod  nazwą  „Wydatki  na  programy  i  projekty 
realizowane   ze  środków  pochodzących  z  budżetu  Unii  Europejskiej  oraz  innych  środków 
pochodzących ze źródeł zagranicznych niepodlegających zwrotowi”

Uzasadnienie do uchwały zostało załączone do egzemplarza archiwalnego uchwały

Projekt  uchwały  uzyskał  pozytywne  opinie  Komisji  Gospodarki,  Rozwoju  Gminnego  i 
Obszarów Wiejskich i Komisji Finansów Gminnych

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym za – 20 głosów, przeciw-0, wstrz. -0

33.Uchwałę Nr XXIV-155/2008 w sprawie zmiany uchwały Nr XVIII-37/08 Rady Miejskiej 
w  Wołominie  z  dnia  10  kwietnia  2008  r.  dot  ustalenia  zasad  wynajmowania  lokali 
wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Wołomin.

Uzasadnienie  do  projektu  uchwały  przedstawił  Radosław  Wasilewski  –  Zastępca  Burmistrza. 
Zmiana   spowodowana  jest  oceną  przyjętych  w  uchwale  z  dnia  10  kwietnia  2008  r.   zasad 
przyznania  lokali.  Po  analizie  sytuacji  materialnej  i  mieszkaniowej  osób  ubiegających  się  o 
mieszkanie  w  budynku  przy  ul.  Sikorskiego  88,  postanowiono  uchylić  warunek  niepobierania 
dodatku mieszkaniowego. 

Uzasadnienie do uchwały zostało załączone do egzemplarza archiwalnego uchwały

Projekt  uchwały  uzyskał  pozytywne  opinie  Komisji  Gospodarki,  Rozwoju  Gminnego  i 
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Obszarów Wiejskich i Komisji Samorządu i Zadań Własnych Gminy

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym za – 20 głosów, przeciw-0, wstrz. -0

Pkt 5
Przewodniczący Komisji Rady przekazali informacje o pracach komisji między sesjami.

Komisja Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony Środowiska –  Henryka  Żabik
Komisja w okresie między sesjami spotkała jeden raz wspólnie z Komisją Gospodarki, 
Rozwoju  Gminnego  i  Obszarów  Wiejskich.  Spotkanie  poświęcone  było  omówieniu 
projektów uchwał kierowanych na sesję w tym Planu Gospodarki Odpadami dla Gminy 
Wołomin na lata 2009-2015

Komisja Rewizyjna - Jolanta Sawicka – Jurek 
Prowadzona jest kontrola w  Miejskim Domu Kultury. Członkowie komisji zapoznali się z 
dokumentami dotyczącymi funkcjonowania tej placówki. 

Komisja Oświaty – Jolanta Sawicka – Jurek
Komisja  na  swoim  posiedzeniu  zaopiniowała  przedstawione  projekty  uchwał  oraz 
rozważano sprawy funkcjonowania oświaty w Gminie Wołomin

Komisja Gospodarki, Rozwoju Gminnego i Obszarów Wiejskich – Marek Górski
Komisja spotkała się dwukrotnie. Na pierwszym posiedzeniu z Komisją Bezpieczeństwa 
Publicznego i Ochrony Środowiska zaopiniowano Plan Gospodarki Odpadami. Na drugim 
posiedzeniu zajmowała się zaopiniowaniem projektów uchwał na tocząca się sesję. 

Komisja Samorządu i Zadań Własnych Gminy – Janusz Krawczyk
Na spotkaniu zaopiniowano projekty uchwał 

Komisja Finansów Gminnych – Zofia Michalik
Komisja zajmowała się opiniowaniem uchwał dotyczących finansów gminy.

Komisja Pomocy Społecznej i Ochrony Zdrowia – Alina Czerska
Komisja zajmowała się opiniowaniem uchwał.

Komisja Kultury i  Sportu – Grzegorz Wajs
Również  ta  komisja  zajmowała  się  opiniowaniem  przygotowanych  projektów  uchwał. 
Komisja wytypowała kandydata do nagrody Marszałka Województwa Mazowieckiego w 
dziedzinie  twórczości  artystycznej,  upowszechniania  kultury  i  ochrony  kultury  –  Pani 
Marzena Kubacz.

Pkt 6
Informację o realizacji  uchwał Rady Miejskiej  podjętych na sesji  w dniu 2 października 
2008 roku przedstawiła Marzena Roszkowska- Sekretarz Gminy ( treść informacji stanowi 
załącznik Nr 5 do niniejszego protokołu)

Pkt 7
Jerzy Mikulski – Burmistrz Wołomina
Trwa bieżąca obsługa mieszkańców przez wydziały Urzędu Miejskiego 
W okresie między sesjami  Zakończono prace i przyjęto Zarządzeniem Burmistrza 

18



Wołomina Nr 158/08 z 14.11 2008 roku projekt uchwały budżetowej na 2009 rok. Zgodnie 
z obowiązującymi przepisami w tym zakresie został projekt budżetu przekazany do 
Regionalnej Izby Obrachunkowej i Do Rady Miejskiej na ręce Przewodniczącego Rady. 

SPOTKANIA, SEMINARIA, KONFERENCJE:
• 6- 9 października Bruksela – Europejski Tydzień Regionów i Miast  -  OPEN DAYS 

2008
• 11 października – Dni Hospicjum
• 16 października – odwiedziny Polonii Brazylijskiej
• 19 października – 50-lecie pożycia małżeńskiego, 
• 19 października -  obchodzono Dzień Papieski
• 30 października – Spotkanie konsultacyjne z organizacjami pozarządowymi w spr. 

programu współpracy
• 8 listopada – Ogólnopolski Turniej Koszykówki dziewcząt z okazji Dnia 

Niepodległości
• 9-11 listopada V Halowy Turniej Piłki Nożnej o Puchar Burmistrza
• 11 listopada – promocja książki „Rocznik Wołomiński, IV tom”
• 11 listopada – Obchody 90-tej rocznicy Odzyskania Niepodległości przez Polskę
• 14 listopada - Konferencja Bezpieczne Miasto 2008. Konferencja była pod 

patronatem Komendanta Stołecznego Policji. Rozmawiano o wypracowaniu zasad 
współpracy Policji ze Strażą Miejską. Więcej na temat konferencji można znaleźć w 
materiałach pokonferencyjnych. 

• 16 listopada – 55-lecie Polskiego Związku Wędkarskiego
• 19 listopada – Spotkanie burmistrzów Kobyłki, Zielonki i Wołomina w sprawie 

współpracy we wspólnym programie Ossowskim
W okresie sprawozdawczym burmistrz wydał kilka istotnych zarządzeń:

Nr 147/08 w sprawie powo ania Konwentu Rozwoju Gminy Wo omin;ł ł
Nr 150/08 w sprawie przeprowadzenia rocznej inwentaryzacji aktywów i pasywów w 
Urz dzie Miejskim w Wo ominie za rok 2008 ;ę ł
Nr  151/08  w sprawie  rozk adania   na  raty  op aty  adiacenckiej  z  tytu u  wzrostuł ł ł  
warto ci nieruchomo ci w wyniku jej podzia u dokonanego na wniosek w a cicielaś ś ł ł ś  
b d  u ytkownika wieczystego.   ą ź ż
Nr 156/08 w sprawie zmian w bud ecie gminy Wo omin na 2008 rok;ż ł
Nr 158/08 w sprawie przyj cia projektu uchwa y bud etowej na 2009 rok;ę ł ż

Z zakresu prac eksploatacyjnych infrastruktury i  utrzymania porządku na terenie gminy 
należy  przypomnieć,  że  trwa  jesienna  akcja  zbiórki  liści  z  drzew  rosnących  przy 
chodnikach oraz kontynuowana jest  nieodpłatna zbiórka odpadów zielonych w MZO w 
terminie   do 29.11.2008 r.
Z zakresu prac inwestycyjnych 
- zakończono budowę i trwają procedury odbioru. 20.11.2008 r. sali  gimnastycznej przy 
Szkole  Podstawowej  Nr  7  w  Wołominie.  W dniu  29  listopada  odbędzie  się  uroczyste 
otwarcie i oddanie do użytku tego obiektu. 
-  przebudowa  dachu  starego  budynku  ZS  nr  4  została  zakończona  –  wymieniono 
konstrukcję  dachu,  wykonano  nowe kominy,  pokrycie  dachu,  obróbki  blacharskie  oraz 
instalację odgromową.
− Remont  dachu   budynku  ZS  Nr  3  -  główne  roboty  związane  z  wymianą  pokrycia 

dachów zostały zakończone, do końca listopada zadanie zostanie zakończone.
Burmistrz Wołomina przedstawił również informację o realizacji projektu uporządkowania 
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gospodarki  wodno-  ściekowej  na  terenie  Kobyłki  i  Wołomina.  W  dniu  13  listopada 
omówiono realizację tego projektu w Komitecie Monitorującym. Odbyło się to w obecności 
resortów biorących udział  w realizacji  tego projektu Ministerstwa Ochrony Środowiska, 
Ministerstwa Finansów,  Ministerstwa Rozwoju Regionalnego i  przedstawiciele  funduszy 
europejskich 
W trakcie prac Komitetu Monitorującego, na podstawie raportów badane są postępy prac 
nad nad realizacją projektu i omawiane są problemy na jakie napotyka jego realizacja.. 
Projekt porządkowania gospodarki wodnościekowej dla aglomeracji Wołomin – Kobyłka w 
ramach  Funduszu  Spójności  został  oceniony  dobrze.  Zostało  podkreślony  znaczący 
postęp prac w zakresie wykonawczym i rzeczowym i finansowym.  Burmistrz przypomniał, 
że jest 10 kontraktów wykonawczych i 10 kontraktów rzeczowych. Te kontrakty budują sieć 
kanalizacji deszczowej i sieć kanalizacji sanitarnej w ośmiu obszarach gminy. Jest kontrakt 
modernizacji  i  rozbudowy  oczyszczalni  ścieków  i  ten  obszar  jest  szczególnie 
monitorowany. Prace projektowe tego obiektu zostały zakończone w m-cu sierpniu. We 
wrześniu  wykonawca wszedł  na plac budowy.   Nie ma opóźnienia w realizacji  prac . 
Zaawansowanie  prac  rzeczowych  jest  na  poziomie  20%,  w  zakresie  finansowym  w 
wysokości 14%. 
Nadzorowane  są  również  postęp  prac  w  Kobyłce.  W  zakresie  budowy  sieci 
zaawansowanie prac rzeczowych jest  na poziomie 50%,  wykonanie finansowe jest  na 
etapie 45%
W Wołominie w zakresie budowy sieci zaawansowanie prac rzeczowych jest na poziomie 
35%, wykonanie finansowe jest na etapie 31%.
Prace trwają bez większych przeszkód. Zakończono budowę wodociągów:
− w ul. Zimowej w Wołominie
− w drodze dojazdowej do ul. Racławickiej w Majdanie
− w ul. Przejazdowej w Wołominie
Zakończono budowę kanalizacji sanitarnej w ul. Sławkowskiej
W trakcie budowy są następujące zadania:
− budowa  kanalizacji  deszczowej  w  ul.  Sasina  (odcinek  od  ul.  Gdyńskiej  do  ul. 

Lwowskiej)
− budowa kanalizacji sanitarnej w ul. Duczkowskiej
− budowa spinki wodociągowej w ul. Legionów i ul. Wołomińskiej.
Na dzień dzisiejszy nie ma zagrożeń wykonawczych i w terminowości realizacji prac. 

Andrzej Saulewicz – radny 
Podziękował,  Burmistrzowi  za  pomoc w organizacji  pobytu  na  terenie  gminy Wołomin 
młodzieży  Oriońskiej.   Takie  imprezy  kształtują  pozytywną  opinię  o  Wołominie,  w 
przeciwieństwie do wyrobów naszych przedsiębiorców, którzy nazwy ich wiążą z mafią 
(  „ciasteczka  mafijne”  ).  Wywołuje  to  złe  skojarzenia  i  radni  powinni  przeciwko  temu 
protestować. 

Andrzej Żelezik – Przewodniczący Rady
Przyznał  rację  radnemu,  iż  nadanie  słodyczom nazwy,  która  niekoniecznie  daje  dobry 
obraz gminy Wołomin nie powinno mieć miejsca. Dlatego, jeżeli radni , przez aklamację 
wyrażą  zgodę  to  Przewodniczący  wystosuje  pismo  protestujące  przeciwko  takim 
praktykom do producenta. 

Henryka Żabik – radna
Poprosiła Burmistrza o informację czy powoływał jakieś komisje przetargowe i czy odbyły 
się ostatnio jakieś przetargi i czego one dotyczyły?
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Jerzy Mikulski- Burmistrz Wołomina
Udzielił odpowiedzi na pytanie radnej Henryki Żabik 
Postępowania o udzielenie zamówienia publicznego rozstrzygnięte:
1) Wyłapywanie,  przyjmowanie  i  utrzymywanie  bezdomnych  zwierząt  z  terenu  gminy 
Wołomin - rozstrzygnięte dnia: 03.10.2008 r.-.  kwota brutto: 18 000,00 zł
2) Budowa skweru przy ul. Reja w Wołominie- rozstrzygnięte dnia: 03.10.2008 r. - kwota 
brutto: 297 937,68 zł
3)  Opracowanie  dokumentacji  projektowo-kosztorysowej  dla  potrzeb  remontu  budynku 
Urzędu Miejskiego w Wołominie - rozstrzygnięte dnia: 16.10.2008 r. - kwota brutto: 85 
000,00 zł
4) Opracowanie dokumentacji projektowo- kosztorysowej:   adaptacja pomieszczeń szkoły 
w  Duczkach  dla  potrzeb  przedszkola.  Duczki,  ul.  Szkolna  1   rozstrzygnięte  dnia: 
22.10.2008 r. , kwota brutto: 241 560,00 zł
5) Przebudowa drogi w ulicy 6 Września w Wołominie -  rozstrzygnięte dnia: 22.10.2008 
r. - wykonawca:  - kwota brutto: 299 680,77 zł
6) Modernizacja i rozbudowa oświetlenia na terenie gminy Wołomin:
Część I -  budowa oświetlenia ulicznego w ul. Reja w Wołominie
Część II – budowa oświetlenia ulicznego w m. Nowe Grabie
Część III – budowa oświetlenia ulicznego w m. Lipinki ul. Malinowa
rozstrzygnięte dnia: 28.10.2008 r.-, kwota brutto: część I – 18 644,95 zł; część II – 8 
780,68 zł; część III – 13 858,69 zł
7) Modernizacja i rozbudowa oświetlenia na terenie gminy Wołomin:
Część I – budowa oświetlenia ulicznego ul. Błotna-Sosnowa
Część II – demontaż i budowa napowietrznej i kablowej linii NN wraz z oświetleniem 
ulicznym ul. Gryczana
Część III – budowa oświetlenia ulicznego w . Lipinki „Łącznik” ul. Słoneczna-Graniczna 
rozstrzygnięte dla części I i III; unieważnione dla części II – dnia 28.10.2008 r. 
Leśniakowizna, kwota brutto: część I – 11 316,52 zł; część III – 51 999,84 zł

Postępowania o udzielenie zamówienia publicznego unieważnione:
1) Budowa ogólnodostępnych boisk i  terenów rekreacyjno-sportowych przy SP Nr 7 w 
Wołominie, ul. Poprzeczna 6  - data unieważnienia: 16.10.2008 r.
2)  Modernizacja  okablowania  strukturalnego  i  wydzielonej  instalacji  elektrycznej  na  III 
piętrze w budynku Urzędu Miejskiego w Wołominie – data unieważnienia:31.10.2008 
3)  Zorganizowano przetargi na 18 lokali  mieszkalnych w budynku komunalnym przy ul. 
Sikorskiego 88 w Wołominie.  Przetargi  zakończyły się wynikiem negatywnym. Żadne z 
mieszkań nie zostało sprzedane.
Postępowania o udzielenie zamówienia publicznego na etapie rozstrzygnięcia

1) Dostawa stojaków na worki do selektywnej zbiórki odpadów opakowaniowych
2) Modernizacja Systemu Monitoringu Wizyjnego Miasta Wołomin

Postępowania o udzielenie zamówienia publicznego na etapie przygotowania:

1) Wykonanie dokumentacji projektowo - kosztorysowej dla potrzeb przebudowy ul. 
Sikorskiego  Wołominie      
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2) Wykonanie konfiguracji Zintegrowanego Systemu Informatycznego Urząd.NT 
wspomagającego pracę Urzędu Miejskiego w Wołominie oraz przeprowadzenia szkoleń i 
wizyt konsultacyjnych dla pracowników Urzędu Miejskiego w zakresie obsługi 
Zintegrowanego Systemu Informatycznego Urząd.NT
    
Marek Górski – radny
W związku z przeczytanym artykułem prasowym, poprosił Burmistrza o wyjaśnienie, czy 
budynek,  w  którym  mieściła  się  Biblioteka  Pedagogiczna  jest  własnością  Gminy 
Wołomin ?

Krzysztof Antczak – Zastępca Burmistrza Wołomina 
Wyjaśnił,  iż  budynek  ten  jest  własnością  skarbu  państwa  i  budynkiem tym  w imieniu 
skarbu  państwa  zarządza  Starosta  Powiatu  Wołomińskiego.  Starosta,  budynek  ten  na 
podstawie umowy, Urzędowi Marszałkowskiemu. W budynku tym funkcjonowała Biblioteka 
Pedagogiczna.  Urząd  Marszałkowski  chce  uwłaszczyć  się  na  tej  nieruchomości  .  Ale 
dopóki  nie  ma ustalonego właściciela  to  nieruchomościami  skarbu państwa na terenie 
powiatu  zarządza  Starosta.  Gmina  Wołomin  formalnie  nie  ma  nic  wspólnego  z  tym 
budynkiem. 

Marek Górski – radny 
wnioskował,  by  skierować  pismo  do  redakcji  gazety  „Fakty”  ze  sprostowaniem.  W 
artykule , który tam się ukazał., redaktor tej gazety sugeruje, że to Gmina Wołomin jest 
odpowiedzialna za to, iż likwidowana jest Biblioteka Pedagogiczna. Przecież to nie jest 
prawda.  To  właśnie  Rada  Miejska  w  Wołominie,  jako  pierwsza  zajęła  się  obroną  tej 
biblioteki i szukała możliwości dalszego jej funkcjonowania na terenie gminy.  Burmistrz 
Wołomina  wskazał  kilka  lokali  w  których  mogłaby  ta  biblioteka  nadal  funkcjonować. 
Dlatego radny uznał, że zarzucanie władzom Gminy Wołomin chęci pozbycia się Biblioteki 
Pedagogicznej , jako sugestie nie mające potwierdzenia w rzeczywistości.  Prasa lokalna 
powinna podawać rzetelne fakty. 

Krzysztof Kozłowski – radny
Przypomniał, że w prawie prasowym istnieje taka instytucja jak sprostowanie. Proponował 
więc by w tej sprawie biblioteki skorzystać z tej możliwości. 

Jolanta Sawicka-Jurek – radna
wyjaśniła,  że  Biblioteka  pedagogiczna w  Wołominie  była  jedynie  filią  .  Co do jej  losu 
decyzje podejmuje dyrektor Biblioteki Pedagogicznej w Warszawie.

Emil Wiatrak – radny
Zdaniem radnego Rada Miejska nie powinna ingerować w nazwę ciasteczek.  Poprosił 
również Burmistrza o przybliżenie sprawy wyboru Prezesa PWiK w Wołominie Spółka z 
o.o.

Jerzy Mikulski – Burmistrz Wołomina
Wyjaśnił,  że  obecnie  w  PWiK  zarząd  jest  trzyosobowy.  Jest  powołany  Dyrektor  ds 
Eksploatacji, Dyrektor ds. Finansowych  i Dyrektor ds Administracyjno -Organizacyjnych. 
Przedsiębiorstwo normalnie funkcjonuje.  Na razie z Radą Nadzorczą  Burmistrz analizuje 
taki system funkcjonowania  lub wyłonienie z tej trójki osoby pełniącej funkcję Prezesa. 
Jeżeli  zaistnieje  potrzeba  to  zostanie  ogłoszony  konkurs  na  to  stanowisko.  Może  to 
nastąpić po zakończeniu roku i wykonaniu bilansu rocznego. 
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Maciej Łoś – radny
Zadał pytania dotyczące:

1. Na jakim etapie jest realizacja przejść podziemnych pod torami ?
2. Poprosił aby tablica z nazwą ronda Solidarności był w stylu  logo Solidarności. 
3. Proponował,  by  przy  nadawaniu  nazw  ulic,  pamiętać  o  uhonorowaniu  osób 

zasłużonych dla Wołomina
4. Zapytał  również na jakim etapie  są prace przy modernizacji  targowiska przy ul. 

Armii Krajowej i kiedy przewiduje się otwarcie ?

Jerzy Mikulski – Burmistrz Wołomina
Udzielił  odpowiedzi  w  sprawie  przejść  pod  torami  kolejowymi.  Obecnie  oczekuje  na 
przedstawienie  ostatecznej  dokumentacji  przez  PKP,  które  są  jej  wykonawcą.   PKP 
zagwarantowało przejazdy i przejścia podziemne pod torami w ul. Sasina i ul. Geodetów. 
Dodatkowo przejście dla pieszych pod torami na wysokości ul. Legionów i ul. Laskowej 
oraz na wysokości ul. Sikorskiego. Burmistrz przypomniał, że te dwa dodatkowe przejścia 
kolej  zaprojektuje  i  zaplanuje,  ale  koszty  i   wykonawstwo  będzie  po  stronie  Gminy 
Wołomin.  Termin realizacji tego projektu może nastąpić w okolicach 2012 roku.

Ireneusz Maślany – Prezes Przedsiębiorstwa Komunalnego Spółka z-o.o.
Wyjaśnił, że prace przy modernizacji targowiska przy ul. Armii Krajowej rozpoczęły się w 
październiku.  Obecnie  zakończone zostały  prace ziemne związane z  infrastrukturą.  W 
najbliższym  czasie  rozpoczną  się  prace  przy  budowie  pawilonów.  Kupcy,  którzy  są 
inwestorami, planują zakończenie tych prac w marcu 2009 roku.  

Igor Sulich – Wiceprzewodniczący Rady
Zapytał, czy handel naręczny planowany jest na targowisku przy ul. Armii Krajowej

Ireneusz Maślany – Prezes Przedsiębiorstwa Komunalnego Spółka z-o.o.
Główny plac targowy będzie się składał z pawilonów zadaszonych. Dookoła będzie wjazd i 
wyjazd oraz ok. 80 miejsc parkingowych. W bocznej części przewidziany jest częściowy 
handel targowy naręczny. 

Jerzy Kielak – Sołtys wsi Mostówka
Chciał wiedzieć dlaczego przez ½ roku remontuje się ul. Słowackiego na odcinku od ul. 
Traugutta do ul. 1 mają. Chodzi się tam po kolana w błocie. 

Jerzy Mikulski – Burmistrz Wołomina
Ulica  Słowackiego jest  rozkopana,  gdyż  w tej  ul.  budowany jest  kolektor  deszczowy i 
kolektor  sanitarny.   Tak  to  zostało  zaprojektowane.  Sytuacje  pogarsza  również 
funkcjonowanie targowiska i  związany z tym wzmożony ruch samochodowy.  Problemy 
nasiliły  się  jeszcze  w  czasie  opadów  deszczu.  Nie  da  się  jednak  zakopać  rur  bez 
rozkopania  ulic.   Burmistrz  prosił  by  nie  krytykować  sposobu  prowadzenia  inwestycji. 
Obecnie nie jest tak, że rozkopuje się całą ulicę. Technologia prowadzenia inwestycji  jest 
zupełnie inna niż kilkanaście lat temu. Już nie rozkopuje się całej ulicy na okres jednego 
roku.  Teraz ulicę rozkopuje się po kawałku i układa się kolektory. Jest jeszcze wiele spraw 
do załatwienia, m.inn. Uzgodnienia z zarządcą dróg, podłączenia do ogólnego systemu, 
przejście pod ul. 1 mają. Inwestycja jest realizowana zgodnie z harmonogramem a nawet 
przyspieszona. W połowie przyszłego roku ta ulica razem z chodnikami będzie budowana. 

Pkt 8 
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Andrzej Żelezik – Przewodniczący Rady
Odczytał interpelacje które złożyli radni do Burmistrza Wołomina za jego pośrednictwem 
oraz odpowiedzi Burmistrza:
− Interpelację radnej Henryki Zabik w sprawie informacji czy Rada Miejska jest organem 

uprawnionym   do  podjęcia  uchwały  dot.  usytuowania  na  terenie  gminy  masztów 
przekaźnikowych  telefonii  komórkowej  oraz  odpowiedź  Burmistrza  (  zał  Nr  6  do 
niniejszego protokołu )

− Interpelację  radnej  Henryki  Zabik  w  sprawie  informacji  jakie  są  podstawy  prawne 
odmówienia  uznania  za  stronę niektórych  mieszkańców ul.  Szarej  w  postępowaniu 
administracyjnym  o  wydanie  warunków  zabudowy  dla  inwestycji  masztu  telefonii 
komórkowej oraz odpowiedź Burmistrza ( zał Nr 7 do niniejszego protokołu )

Henryka  Żabik – radna
Chciałaby  uzyskać  informację  dot.  wskazania  podstawy  prawnej,  na  podstawie  której 
najpierw mieszkańcy nie byli uznani jako strona a później we wznowionym postępowaniu 
przyznano im tą możliwość. Radna stwierdziła również, iż w otrzymanej odpowiedzi nie 
otrzymała informacji na jakim etapie jest tom postępowanie wznowione. Chciała również 
uzyskać informację, kiedy została zawiadomiona prokuratura o fakcie posłużenia ie przez 
firmę budująca maszt nieprawdziwymi dokumentami. 

Pkt 9
Andrzej   Żelezik – Przewodniczący Rady Miejskiej
− Poinformował Radę o wynikach analiz oświadczeń majątkowych, złożonych za 2007 rok, przez 

Radnych,  Zastępców  Burmistrza,  Sekretarza  i  Skarbnika  Gminy,  kierowników  jednostek 
organizacyjnych  gminy,  osób  zarządzających  gminnymi  osobami  prawnymi  oraz  osób 
wydających decyzje administracyjne w imieniu Burmistrza Wołomina. Analizy tych oświadczeń 
dokonał  Przewodniczący  Rady,  Burmistrz  Wołomina  oraz  Naczelnik  Urzędu  Skarbowego. 
(analiza  oświadczeń  majątkowych  radnych  dokonana  przez  Przewodniczącego  Rady  oraz 
analiza  oświadczeń  majątkowych   kierowników  jednostek  organizacyjnych  gminy,  osób 
zarządzających gminnymi osobami prawnymi oraz osób wydających decyzje administracyjne w 
imieniu  Burmistrza  Wołomina  dokonana  przez  Burmistrza  stanowią  załącznik  Nr  8  do 
niniejszego protokołu. )

− Odczytał pozytywną  opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie możliwości wykupu 
przez Gminę Wołomin planowanej emisji w 2008 roku obligacji w kwocie 10 000.000 zł 

− poinformował,  że  sprawę  Pana  Antoniego  Orzechowskiego  przekazuje  do  zaopiniowania 
Komisji  Gospodarki,  Rozwoju  Gminnego  i  Obszarów  Wiejskich  wraz  z  wyjaśnieniami 
Burmistrza

− Radni otrzymali również informację, że wpłynęła skarga Pana Słoneckiego w sprawie podatku 
od  nieruchomości.  Wpłynęła  tuż  przed sesją  i  będzie  podlegała  procedurze rozpatrywania 
skarg. 

− Przewodniczący przekazał obecnym zaproszenia na rożne spotkania i uroczystości w tym na 
wspólną wigilię radnych z mieszkańcami w dniu 19 grudnia 2008 r. 

W związku  z  wyczerpaniem porządku  obrad  Przewodniczący  Rady miejskiej  Andrzej   Żelezik 
zamknął XXIV sesję Rady Miejskiej w Wołominie w dniu 20 listopada 2008 roku o godz. 15.30. 
Wszystkie podjęte w trakcie trwania sesji uchwały stanowią integralną część niniejszego protokołu.

Protokołowała                                  Sekretarz 

Grażyna Płaneta                                Maciej Łoś
                                                   Paweł Szczurowski 
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